
PROCES VERBAL

A

încheiat azi, 26 octombrie 2023, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Zalău, care s-a desfăşurat cu participarea fizică şi cu respectarea 
Hotărârii Consiliului Local nr, 239 din 29.07.2021.

La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea 

executivului Primăriei participă următorii: dl Ionel Ciunt - primarul municipiului 
Zalău, dna Marina-Bianca Fazacaş - secretar general al municipiului Zalău, dl Călin- 

Cristian Forţ - administratorul public al municipiului Zalău, dna Claudia Ardelean - 

director Direcţia Administraţie Publică, dl Alexandru Pura - director Direcţia 

Patrimoniu, dl Claudiu Chiş - director adj. Direcţia Economică, dna Mihaela Onuţan - 

0 director Direcţia Resurse Umane, dl Dănuţ Curea - director Direcţia Tehnică, dl Vlad 

Petre - arhitect şef - Direcţia Urbanism, şefi serviciu din cadrul Primăriei Municipiului 
Zalău.
Invitaţi: dl Alin Oros - director S.C. Transurbis S.A., dl Marcel Adridan - director 
SADP Zalău, dl Claudiu Bujor - director SCM Zalău.

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 
Municipiului Zalău, în data de 19.10.2023, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău nr. 1475 din 
19.10.2023, precum şi prin intermediul presei locale (ordinea de zi a şedinţei, informaţii 
privind data, locul, ora şedinţei au fost publicate integral în ziarul local Graiul 
Sălajului).

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace 
telefonice şi prin e-mail, în ziua de 19.10.2023, cu precizarea datei, orei şi a locului de 
desfăşurare a şedinţei.
In continuare, am consemnat următoarele:
DI preşedinte Teodor Bălăjel
Declar deschise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Zalău, 
constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al Municipiului Zalău 
încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri locali. 
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Constat că sunt prezenţi 19 consilieri locali, şedinţa este legal constituită şi îşi poate 

începe lucrările.

, astfel

Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, 
dl consilier loan Şerban, dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Nicolae Fazakas, dl 
consilier Claudiu Breje, dl consilier Alexandru Lakatos, dl consilier Florin Morar, dna 
consilier Mihaela Mureşan, dna consilier Ioana Tuduce, dl consilier Mihai Crişan, dl 
consilier Zoltân Takâcs, dl consilier Gheorghe Bancea, dna consilier Anda-Maria
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Ciobanii, dna consilier Amalia Găvriluţ, dl consilier Zsolt Miklos Bogdan, dl consilier 
Alin Guler, dl consilier Iulian Popiţ, dl consilier Gheorghe Taloş.
Lipseşte: dna consilier Ramona Goga, dna consilier Gabriela Olar.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
La solicitarea doamnei Secretar general,

Siipun la vot Procesul verbal al Şedinţei Consiliului local din data de 28 septembrie 
2023. Menţionez că la această şedinţă, desfăşurată Online, a lipsit dl consilier Mihai 
Crişan.
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

*

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei Consiliului local din data de 05 octombrie 
2023. Menţionez că la această şedinţă, desfăşurată online, au fost prezenţi toţi 
consilierii locali.
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel — în continuare, dau cuvântul dlui primar pentru a face 
câteva precizări cu privire la ordinea de zi a şedinţei de astăzi.
Dl primar Ionel Ciunt - Mulţumesc, dle preşedinte de şedinţă!
Bună dimineaţa, doamnelor şi domnilor consilieri!
Dl primar Ionel Ciunt - Vă propun spre aprobare ordinea de zi a prezentei şedinţe aşa 

cum este primită de fiecare dintre dumneavoastră şi postată pe site.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

Ordine de zi
pentru şedinţa ordinară a Consiliului local al municipiului Zalău 

din data de 26 octombrie 2023, ora 09:00

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea noului Regulament pentru metodologia de 
acordare a protecţiei sociale pentru categoriile de persoane care beneficiază de 
gratuităţi sau reduceri la transportul public de persoane prin curse regulate din 
municipiul Zalău şi modificarea Contractului de delegare a gestiunii serviciului de 
transport public de persoane, prin curse regulate în municipiul Zalău, încheiat cu 
operatorul S.C. Transurbis S.A. nr. 82882/15.11.2019, aprobat prin Hotărârea 
Consiliului Local nr. 331/15.11.2019, cu modificările ulterioare.
2. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al 
municipiului Zalău în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ 
preuniversitar de stat şi particular de pe raza municipiului Zalău.
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S.Proiect de hotărâre privind completarea Anexei la H.C.L. nr. 383 din 10.12,2020, cu 
modificările ulterioare, privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local în 
Comisiile pentru Evaluarea şi Asigurarea Calităţii în unităţile de învăţământ 
preuniversitar de stat şi particular de pe raza municipiului Zalău.
4. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău aprobat 
pentru anul 2023, a bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, modificarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2023 şi actualizarea 
programelor de activitate ale S.C. Citadin Zalău S.R.L. pentru anul 2023.
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului local, a bugetului 
instituţiilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi subvenţii, precum şi a 
bugetului creditului intern, la sfârşitul trim. III 2023 pe cele două secţiuni - secţiunea 
de funcţionare şi secţiunea de dezvoltare.
b.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 
al S.C. Transurbis S.A, Zalău pentru anul 2023.
T.Proiect de hotărâre privind modificarea anexei 4.1 a Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Zalău nr. 11/31.01.2023 privind aprobarea bugetului S.C. Citadin Zalău 
S.R.L. pentru anul 2023, cu modificările ulterioare.
S.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 
Universitatea de Medicină, Farmacie, Ştiinţe şi Tehnologie „George Emil Palade” din 
Târgu Mureş, Municipiul Zalău, Judeţul Sălaj şi Spitalul Judeţean de Urgenţă Zalău. 
O.Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea Direcţiei de Asistenţă 
Socială Zalău a spaţiului în suprafaţă de 33,88 mp., din incinta imobilului „Depozit 
Arhivă”, situat pe str. Gheorghe Doja, nr. 9A, proprietate publică a Municipiului Zalău. 
lO.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Municipiului Zalău în 
domeniul privat al Municipiului Zalău, a imobilului Punct Termic nr. 15, situat în 
municipiul Zalău, în vederea casării, demolării şi valorificării materialelor rezultate.
11 .Proiect de hotărâre privind aprobarea tipului de licitaţie, a preţului de pornire la 
licitaţie şi a caietului de sarcini întocmit în vederea vânzării cantităţii de 155,09 mc. de 
masa lemnoasă fasonată provenită din fondul forestier proprietatea publică a 

^ Municipiului Zalău.
12.Proiect de hotărâre privind aprobarea drepturilor băneşti, aferente personalului 
didactic şi didactic auxiliar care solicită decontarea cheltuielilor pentru deplasarea din 
localitatea de reşedinţă la locul de muncă şi de la locul de muncă în localitatea de 
reşedinţă pentru lunile iulie şi august 2023.
B.Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la H.C.L. nr. 12 din 31 ianuarie 
2023, modificată prin H.C.L. nr. 101 din data de 27 aprilie 2023, ca urmare a stabilirii 
salariului de bază minim brut pe ţară garantat în plată, începând cu luna octombrie 
2023.
14.Proiect de hotărâre privind modificarea volumului de masă lemnoasă stabilit pentru 
recoltare de către Ocolul Silvic „Stejarul” Zalău pentru anul 2023 din fondul forestier 
proprietatea publică a Municipiului Zalău, aprobat prin H.C.L. nr. 458 din 16 
decembrie 2022 şi H.C.L. nr. 70 din 23 martie 2023.
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15. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra terenului intravilan de 
111 mp., identificat cu număr cadastral 71645, liber de sarcini, necesar asigurării tramei 
drumurilor publice strada Dimitrie Cantemir şi trecerea acestuia din domeniul privat în 
domeniul public al Municipiului Zalău.
16. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, a imobilului teren intravilan de 
4399 mp, identificat cu număr cadastral 71262, liber de sarcini, necesar asigurării 
tramelor drumurilor publice ale străzilor Constantin Angelescu, Armând Călinescu şi 
trecerea acestuia din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Zalău.
17. Proiect de hotărâre privind actualizarea bugetului proiectului „Creşterea eficienţei 
energetice a blocurilor de locuinţe 158 şi SB34 din municipiul Zalău” conform O.G. 
15/ 2021, modificată prin Legea nr. 281/2021.
18.Solicitarea nr. 71683 din 19.09.2023 de revocare parţială a Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Zalău nr. 98/27.04.2023 privind aprobarea Planului Urbanistic 
General al Municipiului Zalău şi a Regulamentului Local de Urbanism aferent, potrivit 
documentaţiei de urbanism: „Actualizarea Planului Urbanistic General al Municipiului 
Zalău şi a Regulamentului Local de Urbanism aferent acestuia”.
19. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenţei la domeniul privat al Municipiului 
Zalău a imobilului reprezentând apartamentul nr. 4 situat în municipiul Zalău, str. 
Comeliu Coposu (fosta str. Republicii), nr. 59, identificat în Cartea Funciară nr. 2211 
Zalău cu nr. top 394/1/IV.
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea executării unor lucrări suplimentare la 
obiectivul de investiţii „Trotuare şi pistă de biciclete Bulevardul Mihai Viteazul”.
21. Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării unui schimb de imobile (terenuri cu 
construcţii), libere de sarcini, între proprietarii S.C. CITADIN ZALĂU S.R.L. şi 
Municipiul Zalău, în scopul implementării unitare a proiectului „Regenerare urbană 
zona CET Zalău”.
22. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 
al S.C. Citadin Zalău S.R.L. pentru anul 2023.
Diverse

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea 
punctelor înscrise pe aceasta.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Vă solicit să anunţaţi interesul personal şi numărul 
proiectului de hotărâre la care aveţi un interes personal, astfel cum este definit de art. 
228 la alin.l Cod administrativ şi la care nu veţi participa.
Dl consilier Florin Morar - La proiectul de hotărâre numărul 12 nu particip.
Dl consilier Gheorghe Bancea - La proiectul de hotărâre numărul 12 nu particip.
Dl consilier Nicolae Fazakas - La proiectul de hotărâre numărul 1 şi la proiectul de 
hotărâre numărul 6 nu particip.
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel - La proiectul de hotărâre numărul 11 şi la proiectul de 
hotărâre numărul 14 nu particip.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
1 .Proiect de hotărâre privind aprobarea noului Regulament pentru metodologia de 
acordare a protecţiei sociale pentru categoriile de persoane care beneficiază de 
gratuităţi sau reduceri la transportul public de persoane prin curse regulate din 
municipiul Zalău şi modificarea Contractului de delegare a gestiunii serviciului de 
transport public de persoane, prin curse regulate în municipiul Zalău, încheiat cu 
operatorul S.C. Transurbis S.A. nr. 82882/15.11.2019, aprobat prin Hotărârea 
Consiliului Local nr. 331/15.11.2019, cu modificările ulterioare.
Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparenţă decizională prevăzută de Legea 
nr. 52/2003, însă, datorită adoptării de soluţii imediate, se supune adoptării anterior 
termenului de 30 zile lucrătoare, prevăzut de alin. 2 al art. 7 din Legea nr. 52/2003. în 
această etapă nu s-au înregistrat propuneri, sugestii sau opinii cu valoare de 

I recomandare.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas — comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl consilier Nicolae Fazakas nu participă.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea noului 
Regulament pentru metodologia de acordare a protecţiei sociale pentru categoriile de 
persoane care beneficiază de gratuităţi sau reduceri la transportul public de persoane 
prin curse regulate din municipiul Zalău şi modificarea Contractului de delegare a 
gestiunii serviciului de transport public de persoane, prin curse regulate în municipiul 
Zalău, încheiat cu operatorul S.C. Transurbis S.A. nr. 82882/15.11.2019, aprobat prin 
Hotărârea Consiliului Local nr. 331/15.11.2019, cu modificările ulterioare.

Se adoptă hotărârea nr. 309

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
2.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al 
Municipiului Zalău în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ 
preuniversitar de stat şi particular de pe raza municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
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Dl consilier Iulian Popiţ — comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Articolul 1 al acestui proiect de hotărâre se va adopta prin procedura de vot secret. 
Dacă sunt şi alte propuneri de nominalizat? - Nu sunt.
Se întocmesc şi se distribuie buletinele de vot.
Procedura de vot: pe buletinul de vot se va scrie cuvântul „DA” sau „NU” în dreptul 
propunerii.
Lipsa opţiunii, precum şi înscrierea ambelor cuvinte (da şi nu), se consideră vot nul. 
Invit membrii Comisiei Juridice să constate modul de exprimare a votului şi să 
centralizeze rezultatul acestuia.
Preşedintele Comisiei Juridice anunţă rezultatul votului secret, conform PV de stabilire 
a rezultatului votului secret.
Dl consilier Iulian Popiţ - 19 voturi „DA” - pentru toate persoanele desemnate.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot proiectul de hotărâre, fără art. 1 care s-a aprobat prin vot secret.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind desemnarea 
reprezentanţilor Consiliului Local al municipiului Zalău în Consiliile de Administraţie 
ale unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat şi particular de pe raza municipiului 
Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 310

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
S.Proiect de hotărâre privind completarea Anexei la H.C.L. nr. 383 din 10.12.2020, cu 
modificările ulterioare, privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local în 
Comisiile pentru Evaluarea şi Asigurarea Calităţii în unităţile de învăţământ 
preuniversitar de stat şi particular de pe raza municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
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Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
mimcă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Articolul 1 al acestui proiect de hotărâre se va adopta prin procedura de vot secret. 
Dacă sunt şi alte propuneri de nominalizat? - Nu sunt.
Se întocmesc şi se distribuie buletinele de vot.
Procedura de vot: pe buletinul de vot se va scrie cuvântul „DA” sau „NU” în dreptul 
propunerii.
Lipsa opţiunii, precum şi înscrierea ambelor cuvinte (da şi nu), se consideră vot nul. 
Invit membrii Comisiei Juridice să constate modul de exprimare a votului şi să 
centralizeze rezultatul acestuia.
Preşedintele Comisiei Juridice anunţă rezultatul votului secret conform PV de stabilire 
a rezultatului votului secret.
Dl consilier Iulian Popiţ
desemnate.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot proiectul de hotărâre, fără art. 1 care s-a aprobat prin vot secret.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Dan Bercean nu a participat.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind completarea Anexei 
la H.C.L. nr. 383 din 10.12.2020, cu modificările ulterioare, privind desemnarea 
reprezentanţilor Consiliului Local în Comisiile pentru Evaluarea şi Asigurarea Calităţii 
în unităţile de învăţământ preuniversitar de stat şi particular de pe raza municipiului 
Zalău.

18 voturi „DA” şi un vot nul - pentru persoanele

Se adoptă hotărârea nr. 311

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
4.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău, aprobat 
pentru anul 2023, a bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, modificarea listei de investiţii, aprobată pentru anul 2023 şi actualizarea 
programelor de activitate ale S.C. Citadin Zalău S.R.L. pentru anul 2023.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
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DI consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel — comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl cosnilier Mihai Crişan - Nu am putut să nu remarc rectificarea care se doreşte 
pentru SCM. Am aprobat la început de an 7,7 milioane lei şi chiar dacă în acest proiect 
se doreşte rectificarea cu 1,2 milioane lei, se doreşte, de fapt, 2,5 milioane lei. într-un 
an, ajungem la 10 milioane lei, în condiţiile în care cred că am fost prezenţi cu toţii în 
această sală, anul trecut, în luna decembrie, dacă nu mă înşel.

^ Am avut o promisiune din partea domnului primar că, dacă clubul de fotbal nu îşi atinge 
obiectivul, bugetul SCM-ului pentru clubul de fotbal se va înjumătăţi.
A venit noul sezon, chiar dacă nu am obţinut promovarea, am aplicat aceeaşi strategie, 
nu s-a mers pe promovarea fotbaliştilor autohtoni.
Nu este fezabilă această echipă de fotbal nici pentru primărie, ca şi cheltuieli, nici 
pentru acest oraş. Ne raportăm la ce s-a întâmplat sezonul trecut. Ce s-a întâmplat în 
acest sezon nu ne dă nicio garanţie că vor fi rezultate la sfârşitul acestui sezon.
Dacă obţinem promovarea, suntem pregătiţi să susţinem un buget de Liga a Il-a?
Nu pot să fiu de acord cu aceste sume alocate clubului.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Niciodată nu am fost de acord să argumentăm prin 
comparaţie. Aţi spus că nu suntem fezabili să avem o echipă de fotbal, dar Dejul este 
fezabil?
Legislaţia prevede că 30% din alocări trebuie să se aloce copiilor, juniorilor.
Dl director Claudiu Bujor - Contractele sportivilor se încheie pe o perioadă de un an 
competiţional. Contractele care au fost încheiate în luna iunie 2022 au fost valabile 
până în luna iunie 2023.
Majoritatea banilor cheltuiţi pe salarii, din acest buget, au fost pentru contractele care 
au fost încheiate anul trecut. într-adevăr, anul trecut nu s-a atins obiectivul propus, dar 
acum vedeţi şi dumneavoastră ce rezultate avem şi sperăm că în acest an să îndeplinim 
obiectivul.
Secţia de fotbal consumă 51% din bugetul clubului, nu consumă tot bugetul de 10 
milioane lei, de care aţi spus. Mai mult de atât, din cei 51%, aproximativ 20-30% sunt 
consumaţi de către juniori, am dezvoltat foarte mult acest centru de copii şi juniori. 
Infrastructura din Zalău nu ne permite să avem acces gratuit la bazele sportive. Tot ce 
înseamnă bază sportivă, în municipiul Zalău, este închiriată de către SCM Zalău şi 
plătim pentru asta.
Dacă vrem performanţă, este normal să avem costuri. Dacă nu vrem performanţă, 
putem să oprim finanţarea.
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Dl consilier Mihai Crişan - Ce aţi spus sună frumos şi în mare parte aşa este. Vorbim 
despre acelaşi lucru de trei ani. Cred că în iunie, anul trecut, ştiaţi că nu mai aveţi şanse 
la promovare, iar acele contracte nu trebuiau încheiate, dacă era să se respecte acea 
promisiune de a înjumătăţi bugetul la fotbal.
De doi ani tot cer un raport detailat al cheltuielilor, nu cum ne-aţi transmis ultima dată, 
pe e-mail, şi ,atunci, permiteţi-mi să fiu rezervat în ceea ce priveşte cheltuielile inclusiv 
de funcţionare şi aşa mai departe.
Doresc să văd toate cheltuielile într-un raport detailat. Merg prea mulţi bani în acea 
direcţie.

i

Dl director Claudiu Bujor - Am preluat conducerea clubului în luna iulie 2022, 
campionatul începe în luna august, contractele se semnează în luna iunie pentru 
următorul sezon. Un contract semnat nu se poate rezilia unilateral.
Dl primar Ionel Ciunt - Fac încă o dată precizarea că atunci când am luat decizia, în 
Consiliul Local, de a înfiinţa clubul sportiv, ideea era de a da o şansă adolescenţilor, 
copiilor, care nu au, din punct de vedere material, condiţii să poată merge să facă 

^ performanţă la un club privat.
Pe de altă parte, am vrut să dăm o şansă aceleiaşi categorii de copii şi adolescenţi să 
facă sport. Noi nu conducem Municipiul Zalău şi nici clubul sportiv după Facebook. 
Bugetul aprobat pentru club, la începutul anului, este de 7,7 milioane lei. Eu nu am 
spus că înjumătăţesc cheltuielile, am spus că o să le reduc şi, dacă vă uitaţi la cifre, 
cheltuielile de personal s-au redus.
Decizia vă aparţine, aveţi dreptul şi să comentaţi, şi să criticaţi, inclusiv de a face o 
iniţiativă legislativă în cadrul Consiliului Local, puteţi face un proiect de hotărâre ca să 
se desfiinţeze echipa de fotbal, dacă asta doriţi.
Şi noi trăim pe stradă, între oameni, iar procentul este mult mai mare al cetăţenilor care 
apreciază ceea ce se întâmplă la stadionul municipal Zalău.
Dna consilier Mihaela Mureşan - Citesc în proiectul de hotărâre că cei 1,2 milioane 
lei, pe care îi aprobăm astăzi, acoperă doar cheltuielile lunii octombrie, văd că lunile 
noiembrie şi decembrie rămân descoperite.
Să înţeleg că mai urmează să alocăm altă sumă?
Dl primar Ionel Ciunt - Da.
Dl consilier Alin Guler - V-aş contrazice, domnule primar, referitor la procentul de 
30%. Administratorul de la club spunea, acum două minute, că este undeva la 20 — 25% 
maxim. Şi noi şi consilierii PNL am solicitat mai mulţi bani pentru copii şi mai puţini 
bani pentru performanţa pe care tot o visăm după modelul oriental, unde vedem că se 
alocă sume ameţitoare de bani pentru fotbaliştii care sunt la sfârşit de carieră, pentru că 
acesta este modelul.
Modelul de succes care circulă în Europa este acela de a investi în copii. Să creştem 
copiii noştri ca aceia să ajungă fotbalişti. Cei mai mulţi bani se alocă echipei de fotbal 
profesioniste la care continuăm să aducem jucători străini de comunitatea noastră şi pe 
bani nu puţini.
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Dl primar Ionel Ciunt - Vă invit, când vă permite programul, să participaţi la 
şedinţele de antrenament ale copiilor şi să vedeţi aproximativ 270 de copii, pe diferite 
secţii sportive, care îşi fac treaba împreună cu antrenorii în cadrul clubului.
Dl consilier Alin Guler — Particip săptămânal de două ori la antrenamentul fiicei mele. 
Dl primar Ionel Ciunt — Domnule Crişan, m-aş fi aşteptat să facem o secţie pentru un 
sport de echipă feminin, ceea ce nu are clubul. Avem în vedere acest lucru pe viitor. 
Dl consilier Mihai Crişan — Sunt de acord cu aşa ceva. Pe mine nu m-ar deranja ca 
cei 10 milioane lei să fie cheltuiţi în procent de 80% la echipele de juniori şi la 
dezvoltarea echipelor de copii, pe diferite sporturi.
Dl primar Ionel Ciunt — Domnule consilier, la cum puneţi problema, lăsaţi să se 
înţeleagă că la clubul sportiv ar fi nişte cheltuieli dubioase. Toate achiziţiile care se fac 
de către SCM sunt făcute în sistem public, tot ce se cheltuie este public. Toate 
controlale care s-au efectuat la SCM Zalău au fost în regulă.
Haideţi si faceţi un proiect de hotărâre prin care solicitaţi desfiinţarea oricărei 
secţii/club şi, dacă asta decideţi, nu am nicio problemă.
Dl consilier Mihai Crişan - O să fac acest lucru în momentul în care o să primesc 
raportul detailat.
Dl primar Ionel Ciunt - Când aveţi timp să mergeţi la SCM, să vă punem la dispoziţie 
tot ce doriţi, ca să verificaţi?
Dl consilier Mihai Crişan - Doresc un raport detailat, nu o să merg la SCM.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Proiectul de rectificare bugetară nu cuprinde 
clubul sportiv. Dumneavostră vă doriţi să avem un obiectiv cât mai jos, să nu 
promovăm.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 14 voturi.
împotrivă? - 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dl consilier Florin Morar, dna 

consilier Mihaela Mureşan, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Gheorghe Bancea. 
Abţineri? - Nu sunt.
Cu 14 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 
local al Municipiului Zalău aprobat pentru anul 2023, a bugetului activităţilor finanţate 
integral sau parţial din venituri proprii, modificarea listei de investiţii aprobată pentru 
anul 2023 şi actualizarea programelor de activitate ale S.C. Citadin Zalău S.R.L. pentru 
anul 2023.

numai

Se adoptă hotărârea nr. 312

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului local, a bugetului 
instituţiilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi subvenţii, 
bugetului creditului intern, la sfârşitul trim. III 2023 pe cele două secţiuni - secţiunea 
de funcţionare şi secţiunea de dezvoltare.
Iniţiator; Primarul Municipiului Zalău

precum şi a
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Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Mihai Crişan — Nu pot să nu remarc, din nou, execuţia slabă la secţiunea 
de dezvoltare; 25%, din nou, mi se pare foarte puţin. Alte instituţii au avut execuţii de 
103% pe primele trei semestre. Nu ştiu exact ce se întâmplă.
La Cinematograful „Scala” am observat un aspect, iar cu ajutorul doamnei director 
Cuibuş am obţinut un raport şi am văzut că momentan este o pierdere de aproximativ 
400 mii lei. Din cinematograf nu trebuie să facem un profit, doar vreau să atrag atenţia 
asupra strategiei pe anul următor şi să mai reducem din această diferenţă.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Execuţia pe dezvoltare înseamnă cheltuieli pe 
dezvoltare care se ridică la 67,115 milioane lei, adică 30%. Ne-am fixat un target, să 
depăşim 100 milioane lei, care este un target bun. Vă asigur că vom depăşi cifra de 100 
milioane lei la execuţia pe dezvoltare.
Dl primar Ionel Ciunt - Domnule consilier, una este să lucrezi pe proiecte în care este 
achiziţia de lucrări făcută, se lucrează şi tu doar decontezi, aşa cum se întâmplă la 
instituţiile pe care ni le daţi exemplu. Una este doar să decontezi şi alta este să începi 
proiecte de la zero, aşa cum am făcut noi. Am semnat câteva contracte de finanţare pe 
diferite programe, v-am informat de fiecare dată despre semnarea acestor contracte de 
finanţare, însă procedurile reglementate de lege întârzie destul de mult începerea 
acestor lucrări, ca să poţi deconta şi să ieşi bine, ca şi procent, la secţiunea de 
dezvoltare.
Vă dau câteva exemple de întârzieri: avem construire creşă mare 110 locuri pe strada 
Bistriţei. Valoarea contractului este de 21,6 milioane lei, este prins în buget, este 
proiectul CNI-ului. însă, din luna decembrie 2022 s-a semnat contractul de proiectare 

şi execuţie lucrări şi abia alaltăieri am predat amplasamentul.
Creştere eficienţei energetice la unele unităţi de învăţământ, valoarea totală a acestor 
contracte semnate care sunt în buget este de 66,2 milioane lei, procedura de achiziţie 
pentru servicii de proiectare a început în luna octombrie 2022, au fost contestaţii şi 
procese în instanţă, cheltuiţi zero lei din ce am aprobat în buget.
Grădiniţa „Pinochio” şi Grădiniţa „Voinicel” - 15,3 milioane lei, achiziţie demarată în 
luna februarie 2022; au fost şi aici contestaţii, iar contractele de servicii se vor semna 
în luna septembrie, încă nu au generat nici acestea nicio cheltuială.
Achiziţia de autobuze electrice etapa I şi II - 120,4 milioane lei.
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In acest an, au fost puşi în buget 37 milioane lei pentru aceste achiziţii. Procedura a 
fost demarată şi au existat 3 prelungiri ale termenelor la solicitarea ofertanţilor. în data 
de 23.10.2023 a fost termenul de depunere a ofertelor, însă cheltuielile pe anul 2023, 
din cei 37 milioane lei, sunt zero. Dreptul de a contesta inclusiv în instanţă, dreptul de 
a solicita prelungirea termenelor, ţin de proceduri şi trebuie respectate.
Acestea sunt adevăratele motive pentru care execuţia noastră, la secţiunea de 
dezvoltare, este în procent de 30%. Nu putem acuza aparatul de lucru al primarului, pe 
cei care conduc primăria, că nu ne-am interesat ca proiectele să meargă într-un ritm cât 
se poate de rapid.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Cred că lucrurile sunt foarte lămuritoare.
Dl consilier Mihai Crişan - Am înţeles şi am încercat să înţeleg cât mai bine acest 
aspect înainte să îl sesizez. Problema a fost că anul trecut a fost oarecum la fel, o 
execuţie destul de slabă, poate s-ar putea face mai realist bugetul.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Vă invit la o reflexie: în anul 2015, o execuţie bugetară 
la 9,5 milioane la dezvoltare, faţă de una de 110 milioane; cum este?
Dl primar Ionel Ciunt — Sunt absolut convins că cetăţenii din municipiu o să ne 
sancţioneze pe noi, cei care suntem aici şi care am realizat acest procent de cheltuieli 
la secţiunea de dezvoltare şi ne vor sancţiona şi că am dezvoltat oraşul cu sumele de 
care aţi spus.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea execuţiei 
bugetului local, a bugetului instituţiilor finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii şi subvenţii, precum şi a bugetului creditului intern, la sfârşitul trim. III 2023, 
pe cele două secţiuni - secţiunea de funcţionare şi secţiunea de dezvoltare.

Se adoptă hotărârea nr. 313

DI preşedinte Teodor Bălăjel
b.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 
al S.C. Transurbis S.A. Zalău pentru anul 2023.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl consilier Nicolae Fazakas nu participă.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
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Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. Transurbis 
pentru anul 2023.

S.A. Zalău

Se adoptă hotărârea nr, 314

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
T.Proiect de hotărâre privind modificarea anexei 4.1 a Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Zalău nr. 11/31.01.2023 privind aprobarea bugetului S.C. Citadin Zalău 
S.R.L. pentru anul 2023, cu modificările ulterioare.
Iniţiator; Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea 
4.1 a Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Zalău nr. 11/31.01.2023 privind 
aprobarea bugetului S.C. Citadin Zalău S.R.L. pentru anul 2023, cu modificările 
ulterioare.

anexei

Se adoptă hotărârea nr. 315

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
S.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 
Universitatea de Medicină, Farmacie, Ştiinţe şi Tehnologie „George Emil Palade” din 
Târgu Mureş, Municipiul Zalău, Judeţul Sălaj şi Spitalul Judeţean de Urgenţă Zalău. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
DI consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui Protocol de colaborare între Universitatea de Medicină, Farmacie, Ştiinţe şi 
Tehnologie „George Emil Palade” din Târgu Mureş, Municipiul Zalău, Judeţul Sălaj şi 
Spitalul Judeţean de Urgenţă Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 316

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
9.Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea Direcţiei de Asistenţă 
Socială Zalău a spaţiului în suprafaţă de 33,88 mp., din incinta imobilului „Depozit 
Arhivă”, situat pe str. Gheorghe Doja, nr. 9A, proprietate publică a Municipiului Zalău. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind transmiterea în 
administrarea Direcţiei de Asistenţă Socială Zalău a spaţiului în suprafaţă de 33,88.................................. . mp.,
dm incinta imobilului „Depozit Arhivă”, situat pe str. Gheorghe Doja, nr. 9A, 
proprietate publică a Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 317

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
10.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Municipiului Zalău în 
domeniul privat al Municipiului Zalău a imobilului Punct Termic nr. 15, situat în 
Municipiul Zalău, în vederea casării, demolării şi valorificării materialelor rezultate. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
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DI consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind trecerea din domeniul 
public al Municipiului Zalău în domeniul privat al Municipiului Zalău a imobilului 
Punct Termic nr. 15, situat în Municipiul Zalău, în vederea casării, demolării şi 
valorificării materialelor rezultate.

Se adoptă hotărârea nr. 318

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
11 .Proiect de hotărâre privind aprobarea tipului de licitaţie, a preţului de pornire la 
licitaţie şi a caietului de sarcini întocmit în vederea vânzării cantităţii de 155,09 mc. de 
masa lemnoasă fasonată, provenită din fondul forestier proprietatea publică a 
Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
DI consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel nu participă.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea tipului de 
licitaţie, a preţului de pornire la licitaţie şi a caietului de sarcini întocmit în vederea 
vânzării cantităţii de 155,09 mc. de masa lemnoasă fasonată, provenită din fondul 
forestier proprietatea publică a Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 319

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
12.Proiect de hotărâre privind aprobarea drepturilor băneşti aferente personalului 
didactic şi didactic auxiliar care solicită decontarea cheltuielilor pentru deplasarea din 
localitatea de reşedinţă la locul de muncă şi de la locul de muncă în localitatea de 
reşedinţă pentru lunile iulie şi august 2023.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
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Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu — comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl consilier Florin Morar nu participă.
Dl consilier Gheorghe Bancea nu participă.
Cine este pentru? - 17 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 17 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea drepturilor 
băneşti aferente personalului didactic şi didactic auxiliar care solicită decontarea 
cheltuielilor pentru deplasarea din localitatea de reşedinţă la locul de muncă şi de la 
locul de muncă în localitatea de reşedinţă pentru lunile iulie şi august 2023.

Se adoptă hotărârea nr. 320

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
13.Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la H.C.L. nr. 12 din 31 ianuarie 
2023, modificată prin H.C.L. nr. 101 din data de 27 aprilie 2023, ca urmare a stabilirii 
salariului de bază minim brut pe ţară garantat în plată, începând cu luna octombrie 
2023.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popit - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei 
nr. 2 la H.C.L. nr. 12 din 31 ianuarie 2023 modificată prin H.C.L. nr. 101 din data de 
27 aprilie 2023, ca urmare a stabilirii salariului de bază minim brut pe ţară garantat în 
plată, începând cu luna octombrie 2023.

Se adoptă hotărârea nr. 321

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
14.Proiect de hotărâre privind modificarea volumului de masă lemnoasă stabilit pentru 
recoltare de către Ocolul Silvic „Stejarul” Zalău pentru anul 2023 din fondul forestier
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proprietatea publică a Municipiului Zalău, aprobat prin H.C.L. nr. 458 din 16 
decembrie 2022 şi H.C.L. nr. 70 din 23 martie 2023.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popit - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas — comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel — comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel nu participă.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea 
volumului de masă lemnoasă stabilit pentru recoltare de către Ocolul Silvic „Stejarul” 

^ Zalău pentru anul 2023 din fondul forestier proprietatea publică a Municipiului Zalău, 
aprobat prin H.C.L. nr. 458 din 16 decembrie 2022 şi H.C.L. nr. 70 din 23 martie 2023.

Se adoptă hotărârea nr. 322

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
15.Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra terenului intravilan de 
111 mp., identificat cu număr cadastral 71645, liber de sarcini, necesar asigurării tramei 
drumurilor publice strada Dimitrie Cantemir şi trecerea acestuia din domeniul privat în 
domeniul public al Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.

H Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind emiterea acordului 
Municipiului Zalău în vederea intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, 
asupra terenului intravilan de 111 mp., identificat cu număr cadastral 71645, liber de 
sarcini, necesar asigurării tramei drumurilor publice strada Dimitrie Cantemir şi
trecerea acestuia din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Zalău.

*

Se adoptă hotărârea nr. 323
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel
16.Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, a imobilului teren intravilan de 
4399 mp, identificat cu număr cadastral 71262, liber de sarcini, necesar asigurării 
tramelor drumurilor publice ale străzilor Constantin Angelescu, Armând Călinescu şi 
trecerea acestuia din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Zalău. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
DI consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind erhiterea acordului 
Municipiului Zalău în vederea intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, 
a imobilului teren intravilan de 4399 mp, identificat cu număr cadastral 71262, liber de 
sarcini, necesar asigurării tramelor drumurilor publice ale străzilor Constantin 
Angelescu, Armând Călinescu şi trecerea acestuia din domeniul privat în domeniul 
public al Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 324

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
n.Proiect de hotărâre privind actualizarea bugetului proiectului „Creşterea eficienţei 
energetice a blocurilor de locuinţe 158 şi SB34 din municipiul Zalău”, conform O.G. 
15/ 2021, modificată prin Legea nr. 281/2021.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind actualizarea bugetului 
proiectului „Creşterea eficienţei energetice a blocurilor de locuinţe 158 şi SB34 din 
municipiul Zalău”, conform O.G. 15/ 2021, modificată prin Legea nr. 281/2021.
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Se adoptă hotărârea nr. 325

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
18.Solicitarea nr. 71683 din 19.09.2023 de revocare parţială a Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Zalău nr. 98/27.04.2023 privind aprobarea Planului Urbanistic 
General al Municipiului Zalău şi a Regulamentului Local de Urbanism aferent, potrivit 
documentaţiei de urbanism: „Actualizarea Planului Urbanistic General al Municipiului 
Zalău şi a Regulamentului Local de Urbanism aferent acestuia”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
DI consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu — comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Vă supun spre aprobare respingerea plângerii nr. 71683/19.09.2023 şi transmiterea 
răspunsului către petent conform adresei nr. 77390/05.10.2023.
Cine este pentru? - 17 voturi. împotrivă? - Nu sunt.
Abţineri? - 2 voturi - dl consilier Zoltân Takâcs, dl consilier Alin Guler.
Cu 17 voturi „pentru” a fost respinsă plângerea nr. 71683/19.09.2023 şi transmiterea 
răspunsului către petent, conform adresei nr. 77390/05.10.2023.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
19.Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenţei la domeniul privat al Municipiului 
Zalău a imobilului reprezentând apartamentul nr. 4 situat în Municipiul Zalău, str. 
Comeliu Coposu (fosta str. Republicii), nr. 59, identificat în Cartea Funciară nr. 2211 
Zalău cu nr. top 394/1/IV.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
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Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind atestarea apartenenţei 
la domeniul privat al Municipiului Zalău a imobilului reprezentând apartamentul nr. 4 
situat în Municipiul Zalău, str. Comeliu Coposu (fosta str. Republicii), nr. 59, 
identificat în Cartea Funciară nr. 2211 Zalău cu nr. top 394/1/IV.

Se adoptă hotărârea nr. 326

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
20.Proiect de hotărâre privind aprobarea executării unor lucrări suplimentare la 
obiectivul de investiţii „Trotuare şi pistă de biciclete Bulevardul Mihai Viteazul”. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Iulian Popiţ nu a participat.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea executării 
unor lucrări suplimentare la obiectivul de investiţii „Trotuare şi pistă de biciclete 
Bulevardul Mihai Viteazul”.

Se adoptă hotărârea nr. 327

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
21 .Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării unui schimb de imobile (terenuri cu 
construcţii), libere de sarcini, între proprietarii S.C. CITADIN ZALĂU S.R.L. şi 
Municipiul Zalău, în scopul implementării unitare a proiectului „Regenerare urbană 
zona CET Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel — comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
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Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Iulian Popiţ nu a participat.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea efectuării 
linui schimb de imobile (terenuri cu construcţii), libere de sarcini, între proprietarii S.C. 
CITADIN ZALĂU S.R.L. şi Municipiul Zalău, în scopul implementării unitare a 
proiectului „Regenerare urbană zona CET Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 328

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
22.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 
al S.C. Citadin Zalău S.R.L. pentru anul 2023.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel — comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării
bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. Citadin Zalău S.R.L. pentru anul 2023.

*

Se adoptă hotărârea nr. 329

Dl preşedinte Teodor Bălăjel 
Diverse
Dl consilier Gheorghe Bancea - Aş dori să supun spre analiză o idee pe care am gândit 
că am putea-o pune în practică în urma unor discuţii.
Anul 2023 fiind anul lui luliu Maniu, ştim că şi la nivel naţional şi la nivelul judeţului 
Sălaj s-au desfăşurat o serie de activităţi; mă gândeam că noi. Consiliul Local sau 
primăria, să realizăm o placă omagială pe care să o amplasăm pe clădirea primăriei. 
Consider eu că ar fi un gest de bun augur în acest context.
Dl consilier Teodor Bălăjel — O să analizăm propunerea făcută.

*

Dl consilier Alin Guler — în şedinţa din data de 31.08.2013 v-am solicitat un termen 

pe care îl estimaţi pentru predarea locuinţelor ANL. Aţi punctat, la momentul respectiv
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că, în termen de o lună aţi estimat că se vor preda. Au trecut două luni. Din păcate, eu, 
cel puţin, nu ştiu să se fi repartizat respectivele locuinţe.
Ne puteţi spune un nou termen?
DI consilier Teodor Bălăjel - Şi noi ne dorim să repartizăm cât mai repede aceste 
locuinţe, doar că mai sunt unele aspecte de finalizat.
Dl consilier Alin Guler - Sunt şanse să se repartizeze locuinţele anul acesta?
Dl consilier Teodor Bălăjel - Da.
Dl consilier Alin Guler - Am mai ridicat problema trotuarelor din zona pieţei, peste 
vară s-au montat balize pentru lucrări şi au fost cât de cât funcţionale. Acum, au 
dispărut acele balize şi nu se mai poate circula pe niciunul dintre cele două trotuare.
Dl consilier Teodor Bălăjel - Nu este în regulă ca toate trotuarele din oraş să fie pline 
de stâlpişori. O să acţionăm mai mult prin Poliţia Locală.
Dl consilier Alin Guler - Am văzut că aţi postat, zilele acestea, pe Facebook, un 
anumit număr de copaci plantaţi pe diferite străzi reabilitate. Pe strada 22 Decembrie 
sunt menţionaţi 41 de copaci care au fost plantaţi anul trecut, în luna august, în cea mai 
mare secetă, fără să li se pună niciun pic de apă şi v-aş întreba dacă aveţi idee cam câţi 
dintre copacii plantaţi anul trecut mai sunt în viaţă?
Dl consilier Teodor Bălăjel - Avem idee, deoarece se face un inventar, copacii se mai 
şi usucă, dar se şi vandalizează, sunt notificaţi şi o să-i înlocuim pe toţi.
Dl consilier Alin Guler - Legat de planatarea copacilor în centru, ştiu că s-a bătătorit 
tot terenul şi s-a pus şi piatră.
Acum, când s-au plantat copacii, s-a afânat terenul?
Dl consilier Teodor Bălăjel - Da.

#

Dl primar Ionel Ciunt - Să vă mai dau o veste bună pentru cei care aţi votat 
construirea monunmentului lui Mihai Viteazul: în sfârşit, avem avizul Comisiei 
Naţionale de Cultură că putem să ne apucăm de lucru şi să facem construcţia.

DI consilier Iulian Popiţ - Aţi reuşit să identificaţi locuri de parcare sau un posibil 
loc?
DI consilier Teodor Bălăjel - Avem două proiecte la nivel de proiect tehnic, ele 
însumează vreo 80 de locuri de parcare. Din păcate, nu sunt finanţate prin programe de 
finanţare, aşa că încercăm să le finanţăm din resurse proprii.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare 
şi vă doresc o zi frumoasă!
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